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A Kérdőjel nyári szám ában  többé-kevésbé op tim ista  hangvételt ü tö ttem  meg 
beköszöntő  gyanánt, ez  az  őszi vizsgák tü k réb en  ném ileg m ódosul. P róbálnék én m ost 
is vidám lenni, d e ...ta lán  ez a  borús idő v e tte  el az  életkedvem . E setleg  az, hogy szép  
volt az őszi fa te rm é s , egyetem ünk  néhány in té ze te  sz e rz ő d é s t kö thetne egy 
fü részm alom m al, sok  a nyersanyag. A harm adéves fo g ászcso p o rt igencsak  g racilissá 
le tt. A szakállas  vicc ju t e rrő l eszem be:
Ül egy em b er az  á ro k p arto n  é s  egy m arhanagy ru d a t fa rig csá l. A rra já r  egy m ásik, és 
kérdezi: "Mi lesz ebből?" "Petrencerúd"-válaszolja em berünk . Később az  érdeklődő 
ism ét a r ra  jár, hát lá tja , hogy ugyanaz a  rúd  forog  a kés a la tt , töm egéből je len tősen  
veszítve. "Hát m o st mi készül?" -így a kíváncsi. "Gereblyenyél" hangzik a  válasz. Jó  idő 
elteltével ism ét a r r a  já rva m eg látja  a  szo rg a lm ast ugyanazzal a  fával. "Mi lesz ebből 
m ostm ár?" Mire a  válasz: "Fogpiszkáló, ha el nem  rontom ".

Valahogy így van ez: idejön egy rak á s  em ber, te le  le lkesedésse l é s  tanulási 
vággyal, akikből valam iért (ki)végzésre ilyesfajtán gondolkodó em b erek  válnak: "Jaj, 
c sak  a X-hez ne kerüljek , hanem  Y-hoz, m e rt nála nincs gyakorlati kérd és ; c sak  ez t 
ússzam  m eg; legyen vége m ár ennek  a gyakorlatnak; ha b eszélek  Z-vel, akinek 
elin téztem  a m últkor, hogy fe lírják  előadáson, akkor c s e ré b e  m eg teh e t annyit, hogy 
elcseré li velem  a kolihelyét; s tb ."

M iért tö rvényszerű  az, hogy tanulm ányaik  végéhez közeledve a  tá rs a s á g  javának 
(sze ren csé re  azéctdpem  mindenkinek) fejében  a  "Hogyan seg ítsek?" "Nahát, milyen 
érdekes!" tip \ású gondo la tokat a  "Mennyit kapok é rte?"  "Miért jó ez nekem ?" -szerüek  
váltják fe l?  fM íj^^vaiKaz, hogy 10 m e g k é rd ez e tt orvostanhallgatóból jó, ha egy az t 
m ondja, n e m jí^ i^ a ^ ^ ^ ^ h p g y  ide jö tt?  M iért nem  hajlandó senki egy sza lm aszá la t
k e re sz tb e  tenni tlen  é rd ek e  fűződik hozzá? Aki tu d ja  a  választ, szóljon.

k isha jó :-(

F I G Y E L E M . J Ó T O R Q A K !

A DOTE Medikus Kamarakórus töretlen lendülettel folytatja munkáját, de némi 
hangfrissítést mindig szívesen látnak.
Aki úgy érzi, hogy nincs akkora botfüle, hogy ne merjen megfürdeni, félve attól, 
hogy szárba hajt és danolni sem átall, az látogassa meg a próbát, amelyet 
minden hétfőn 19 órától tartanak az Elméleti Tömb ebédlőjében (alagsor).



A Debreceni Orvostudományi Egyetem Tanácsa 1998. június 18-án tartotta 1997/1998. 
tanévi VIII. rendes ülését Dr. Muszbek László rektor elnökletével.

Az elnöklő rektor a Tanács tagjainak üdvözlése után bejelentette, hogy a tagnapi napon a Köztársaság Elnöke 5 
egyetemi docenst egyetemi tanárrá nevezett ki a Debreceni Orvostudományi Egyetemen, és egy egyetemi tanárt, - 
Molnár Péter professzort- megerősített egyetemi tanári mivoltában.
Az egyetemi docensek, akik
egyetemi tanárok lettek: Dr. 
B a l l a  G y ö r g y  a 
G y e r m e k g y ó g y á s z a t i  
K lin ik áró l, Dr. H ernád i 
Z o l t á n  a S z ü l é s z e t i  
Klinikáról, Dr. Molnár Péter a 
Magatartástudományi Inté
zetből, Dr. Szabó Gábor a 
Biofizikai és Sejtbiológiai 
Intézetből, Dr. Sziklai István a 
Fül-orr-gége Klinikáról és Dr. 
Varga Sándor a Központi 
Kutatást Szolgáltató Labo
ratóriumból. A következő 
örömteli bejelentés, hogy a 
hétfői nappal Csiba László 
professzor, a N eurológiai 
Klinika igazgatója sikeresen 
megvédte akadémiai doktori 
é r te k e z é sé t. S z e re te tte l  
gratulál Csiba professzornak 
az Egyetemi Tanács nevében. 
H arm adik öröm teli be je
lentés, hogy immár 5-ik 
alkalommal megrendezésre 
k e rü lt  a h a g y o m á n y o s  
Crossroads in Medicine Heart 
Kongresszus, ez alkalommal

a mellkassebészekkel együtt, 
ig e n  n ag y  n e m z e tk ö z i 
ré s z v é te lle l .  G ra tu lá l a 
rendezőknek, mindenekelőtt 
Péterffy professzornak. A 
következő bejelentés, amiről 
már a Hallgatói Frakció- 
ü l é s e n ,  i l l e t v e  a 
Tanszékvezetői Egyetem i 
T anári É rtek ez le ten  te tt 
említést, hogy a Magyar 
R e k t o r i  K o n f e r e n c i a  
le g u tó b b i k a sz ó -p u sz ta i 
ülésén egyhangúan elnökévé 
választotta. Ez egyrészt öröm 
és m e g t i s z te l - t e té s  az 
egyetem számára, másrészt 
probléma saját maga számára, 
mert ez azt jelenti, hogy egy 
újabb, eléggé megterhelő 
feladat hárul rá. Kéri az 
Egyetemi Tanács tagjainak 
türelm ét, amikor egy-egy 
ü g y b e n  s z e m é l y e s  
m e g b e s z é l é s t  k é r n e k ,  
leg y en e k  m e g értő ek  és 
türelmesek, mert egy ilyen 
feladat elvállalása sokszor 
távol ta rtja  D ebrecentől.

Reméli, hogy a rektorhelyettesek aktív segítségével ezt az elkövetkezendő egy évet képes lesz átvészelni, és az 
egyetemi vezetés munkája sem fog kárt szenvedni. Bejelentette a továbbiakban, hogy a Magyar Orvostanhallgatók 
II. Konferenciája Debrecenben kerül megrendezésre 1998. október 8-11-én. Ez kapcsolódik az egyetem jubileumi 
ünnepségsorozatához, amely az egyetem 80 éves fennállását illetve a debreceni orvosképzés megindítását hivatott 
ünnepelni. Bejelentette továbbá, hogy június 28-án vasárnap 14.00 órakor lesz a fogorvosavató és főiskolai karunk 
diplomakiosztó ünnepsége a Kossuth Lajos Tudományegyetemen. Szeretné kérni az Egyetemi Tanács tagjait, 
mindenek előtt a tanszékvezető egyetemi tanári kar tagjait, hogy minél nagyobb számban vegyenek részt ezen az 
ünnepségen. Felkérte Szegedi rektorhelyettest beszámolójának előterjesztésére.



Dr. Szegedi Gyula klinikai rektorhelyettes
beszámolóját kellemes hírek bejelentésével kezdte. 
Lezárult az egyetemről beadott pályázatok elbírálása. 
Durván 100 millió Ft-ot sikerült elnyernünk. Többek 
között a hagyom ányos röntgenrekonstrukciós 
program keretén belül két munkahelyet nyújtó 
készüléket, egy Philips és egy Medicor készüléket 
szerzett az egyetem. Ez árában kb. 60 millió Ft-ot 
jelent. 5 Philips készülékből tulajdonképpen három 
egyetem részesült. Szerencsére egyet sikerült 
elnyernünk. Az anaesthesiológiai pályázat keretében 
36 millió Ft-ot kaptunk. Az endoszkópos eszközök 
fertőtlenítése kisebb tétel. A gyermekgyógyászat PIC 
ellátással kapcsolatos készülékére 1,5 millió Ft-ot 
kaptunk. Ehhez 22 millió Ft-os cserepótlási tétel áll 
rendelkezésre. Kellemetlen, hogy váratlanul érintett 
bennünket a júniusi OEP finanszírozás. A júniusi 
finanszírozást a márciusi teljesítmény után kaptuk. 
Addig, amíg februárban 8100 súlyszámot termelt az 
egyetem, a következő hónapban - márciusban - 8800- 
8900-at, vagyis durván 10 %-kal emelkedett a 
teljesítményünk. Ehhez képest reménykedve vártuk 
az ennek megfelelő pozitív változást, ennek ellenére 
25 millió Ft-tal kevesebbet kaptunk, mint amennyi az 
előző hónap teljesítménye alapján járt volna. Ez annál 
inkább szomorú, mert közben az új költségvetés 
alapján a központi levonási tételek emelkedtek. Ha 
ragaszkodtunk volna teljes egészében a költségvetési 
előíráshoz, akkor a klinikák és a diagnosztikai 
egységek az előző hónapi finanszírozáshoz képest 88 
millió Ft-tal kaptak volna kevesebbet. A 47 ezer Ft-os 
súlyszám kifizetése helyett 37 ezer Ft-tal tudtak volna 
fizetni. Nyilvánvaló volt, hogy ez az összes klinikát 
meg fogja rengetni, ezért 5 ezer Ft-tal a 37 ezer Ft-ot 
42 ezer Ft-ra kiegészítjük a likviditási tartalék 
keretből, annak reményében, hogy az OEP közben 
meg tudja magyarázni, hogy mi történt. Elképzelései 
vannak, a hivatalos magyarázat pedig az, hogy az 
országos egészségügyi díj megemelkedett. Az az 
érzése, hogy ilyen jellegű változás nem lehetséges. 
Közben rendeletben megjelent, hogy 56 ezer lehet a 
súly szám plusz a PIC tétel. Talán vissza fogunk állni 
az e lő z e te s  s ú ly sz á m -é r té k e k re . E bben  a 
v o n a tk o zásb an  te lje se n  m e g b íz h a ta tla n  és 
kiszámíthatatlan az egész rendszer. Nagyon sok múlik 
azon, hogy a nyári 2 hónapot hogyan fogjuk 
átvészelni. Tavaly, 1997-ben, ebben a periódusban 
volt a csőd szélén az egyetem. Most ezt a periódust 
elkerültük, de ez nem jelenti azt, hogy őszre, esetleg ha

ilyen jellegű változások jönnek, nem lesz még 
nagyobb gondunk. Konszenzuson múlik az, hogy 
júliusban, augusztusban hogyan teljesítenek a 
klinikák. Nem lehet egyetlen egy ágyat, nem lehet egy 
osztályt sem, egy szakrendelést sem bezárni. Ezt 
szakm ailag sem lehet m egengedni. Az nem 
szakrendelés, s nem gondozás, amely egy hónapra 
mentesíteni tudja a betegeket, és szabadságra küldeni. 
Felhívja a figyelm et, hogy ilyet nem lehet 
megengedni, és nagyon kér mindenkit arra, hogy a 
nyarat megfeszített munkával és odafigyeléssel 
töltsék. És miután nyár jön, jönnek azok a kérések, 
am it a m inisztérium  elrendelt, hogy jú liu s
augusztusban kell a térítést, a költségek felmérését 
elvégezni, és most július 1-vel kell átállni a tételes 
finanszírozásra a járóbeteg ellátás területén.

Dr. Udvardv Miklós oktatási rektorhelvettes az
oktatáshoz is kapcsolódó témáról, a Regionális 
Modernizációs Pályázat és Konzorcium működéséről 
szólva, most csak annyit említ, hogy a pályázatok 
benyújtásra kerültek, a tevékenység pedig nagyon 
aktív. Bizonyos hírek alapján az Észak-Kelet 
M agyarországi R egionális Pályázat szakm ai 
besoro lása  kedvezőnek m ondható. Bizonyos 
kezdeményezések is megjelentek a Konzorcium 
ré s z é rő l  K o n z o rc iu m i E g y e z te tő  T an ács  
létrehozására, amelynek beiktatásával az országos 
finanszírozási, biztosítási, jogi környezethez való 
illesztést jól lehet kezelni, de jelzi azt is, hogy nagyon 
kemény jogi harcok és érdekérvényesítő törekvések 
zajlanak. Elmondja, hogy a Magyar Akkreditációs 
Bizottság plénuma elfogadta a gyógyszerész és 
mentőtiszt-képzésre és a Népegészségügyi Iskola 
Népegészségügyi Szakán folyó képzés megindítására 
vonatkozó kére lm ünket is. A Felsőoktatási 
P r o g r a m f i n a n s z í r o z á s i  P á l y á z a t o k  
eredményhirdetéséről valamennyi intézet értesült. A 
tavaly inál három szor nagyobb pénzösszegre 
nyújtottunk be pályázatot. Egyfajta rendelkezés fog 
megjelenni a TOK-ban végzett szakorvosjelöltek 
alkalmazásának technikájával kapcsolatban. Az a 
tudathasadásos gondolat, hogy egyfelől bért adunk, 
másfelől tandíjat szedünk, többek között a HIETE-nek 
is megtetszett. Az elmúlt időszakban olyan hírek 
birtokába jutottunk, hogy az 500 dolláros tandíjat 
abban az esetben is alkalmazza a HIETE a korábbihoz 
képest jelentős emelést alkalmazva, ha az illető 
szakorvos jelölt más helyen pl. a DOTE-n kezdi meg



sza k k é p zé sé t. E z é rt az t ja v a s o lju k , hogy 
pillanatnyilag - mivel ősztől a képzés az egyetem 
jogává válik-, nem feltétlenül szükséges az Országos 
Szakképesítő Bizottság regisztrációja ahhoz, hogy 
valaki a képzését illetve a munkát elkezdje. A 
fogorvosi államvizsga sikeresen lezajlott, kisebb 
zavarok a nyelvvizsga kapcsán most is lehetnek. A 
felvételi vizsgák nagy volumenűek, közel 1700 
felvételiző az egyetemi szakra, majdnem hasonló 
számú pályázó a főiskolai szakra jelentkezett. 
Augusztus 24-re várható az ÁOK államvizsga írásbeli 
részének időpontja, utána a szóbeli államvizsga.

3./ E gyetem i docensi fe lterjesztések  
véleményezése.

A következőkben egyetemi docensi felterjesztésekről 
döntött az Egyetemi Tanács. A docensi kinevezések 
esetében is igyekezett az egyetem vezetése és 
bizottságai a meghirdetésnél mértéktartó lenni, így 
csak 5 docensi kinevezés meghirdetésére került sor. 
Ezekre a következő 5 pályázat érkezett. Dr. Mikita 
Jánostól a II.sz. Belgyógyászati Klinikáról, Dr. 
Bégány Ágnestől a Bőrgyógyászati Klinikáról, Dr. 
Török Olgától a Szülészeti és Nőgyógyászati 
Klinikáról, Dr. Csernoch Lászlótól az Élettani 
Intézetből, és Dr. Dezső Balázstól a Pathológiai 
Intézetből.
A pályázatokat tárgyalta a Promóciós Bizottság, a 
Tudományos Bizottság, az Oktatási Bizottság és a 
Klinikai Bizottság, illetve a rektor által életre hívott ad 
hoc bizottság. Ennek az ad hoc bizottságnak az elnöke 
Udvardy professzor volt. Tagjai Balla József, illetve 
Imre Sándor docensek. A felsorolt adjunktusok 
egyetemi docensi állásra benyújtott pályázatát a 
bizottsági vélemények és szavazási eredmények 
ismeretében támogatta, és kinevezéseiket javasolta az 
Egyetemi Tanács.

4./ Emeritus Professor cím adományozása.

A Professor Emeritus cím adományozására két 
javaslat érkezett. Az egyik Bíró professzortól, aki Dr. 
Záborszkv Zoltán professzornak javasolja a Professor 
Emeritus cím adományozását. A másik felterjesztő 
Oláh professzornő, aki intézete volt igazgatóját, 
Karmazsin professzort terjesztette fel Professor 
Emeritus címre. Az Egyetemi Tanács mind Dr.

Záborszky Zoltán professzor, mind Dr. Karmazsin 
László professzor részére a Professor Emeritus cím 
adományozására vonatkozó javaslatot jóváhagyta.

5./ Előterjesztés egyetemi kitüntetésekre 
(DOTE Kiváló Oktatója. Weszprémi díj. Pro 
Universitate. Pro Universitate Juventutis. DOTE 
Kiváló Dolgozója).

Elnök: Az egyetemi kitüntetésekre való felterjesztést 
a DOTE Kiváló Oktatója címre szóló felterjesztés 
vonatkozásában a Curriculum Bizottság készítette el 
és Dr.Udvardy Miklós rektorhelyettes terjesztette elő. 
Elöljáróban elmondta, hogy a hagyományoknak 
megfelelően a szervezeti egységek vezetőinek 
javaslatára történik a felterjesztés. Az odaítélésére a 
Curriculum Bizottság egy ad hoc bizottsága tett 
javaslatot. A Curriculum Bizottság annak a módosítási 
javaslatnak adott hangot, hogy ez az előterjesztési 
mód nem biztos, hogy feltétlenül így kell maradjon a 
jövőben, hiszen bizonyos összegyetemi oktatási 
feladatoknak a megjelenítése, elismerése nem 
érvényesül. Általános orvosi karról két felterjesztés 
történt, Dr. D. Tóth Ferenc egyetemi tanár, a 
Mikrobiológiai Intézet és Dr. Hegedűs Katalin 
egyetemi tanár, a Neurológiai Klinika részéről. D. 
Tóth Ferenc professzor esetében a hagyományos és 
e l i s m e r t  jó  o k ta tó  m u n k á ja , d iá k k ö rö s  
tevékenységének kiemelése, Hegedűs professzor 
asszony esetében a hagyományos neurológiai oktatás 
mellett az új típusú, az új informaikai rendszerre 
támaszkodó nemzetközileg is elismert oktatási 
tevékenysége az, ami különlegességként értékelhető. 
Az Oktató Kórházak közül Dr. Túry Ferenc 
személyére érkezett javaslat. Az ő egyénisége, oktatói 
habitusa és jelenlegi tevékenysége elismert. Az 
Egészségügyi Főiskolai Kar részéről Dr. Horváth 
László főiskolai docens személyének a felterjesztése 
történt. Udvardy rektorhelyettes jól ismeri az ő 
tevékenységét, messzemenően elismeri és támogatja a 
S z o c iá lism u n k á s -k é p z ő  In té z e tb e n  v é g ze tt 
színvonalas tevékenységét. A Curriculum bizottság 
valamennyi jelöltet egyhangú szavazattal támogatta.
Udvardy rektorhelyettes azon hiányérzetét juttatta 
k ife jezésre , m iszerin t az odaítélés je len leg i 
feltételrendszere nem teszi lehetővé azt, hogy az 
egyetem egésze érdekében végzett oktatómunkát, 
szakalapítást, stb.- ami rendkívül fontos az oktatási 
tevékenységben - kiváló oktatói címmel díjazzuk.



Ennek kiküszöbölésére javaslattal élt az Egyetemi 
Tanács felé, nevezetesen hogy az Egyetemi Tanács 
bízza meg a Curriculum bizottságot, hogy a 
szep tem beri első  tan ácsü lésre  m ódosítsa  a 
szabályzatot.
Az Egyetemi Tanács nagy többséggel támogatja ezt a 
javaslatot.
A DOTE Kiváló Oktatója címre Dr. D. Tóth Ferenc 
egyetemi tanár, Dr. Hegedűs Katalin egyetemi tanár, 
Dr. Túry Ferenc osztályvezető főorvos és Dr. Horváth 
László főiskolai docensnek a jelölését az Egyetemi 
Tanács nagy többséggel támogatta.
A következő a Weszprémi díj, ami a DOTE-n 
egyetemi hallgatók részére odaítélhető legmagasabb 
tudományos kitüntetés. Erre a javaslatot a DOTE 
Tudományos Diákköri Tanácsa teszi. Az 1998-ban 
végző hallgatók közül Weszprémi díjra javasolja a 
TDT Gál István és Szűcs Péter VI. éves 
orvostanhallgatókat. A TDT által kidolgozott 
pontrendszerben mindkét hallgató azonos pontszámot 
kapott, ezért indokoltnak tartják két díj odaítélését. A 
két hallgató teljesítményének értékét az is mutatja, 
hogy az utánuk következő jelölt pontszáma az 
övékének a fele volt. Gál István tanulmányi átlaga 
4,8. Köztársasági Ösztöndíjas. Tudományos diákköri 
munkát a Biofizikai Intézetben, a Pathológián, az I.sz. 
Belklinikán és a Neurológiai Klinikán végzett. Két 
első szerzős pályam unkát írt. A helyi TDK 
Konferencián hét alkalommal, országos TDK 
konferencián két alkalommal tartott előadást, ebből az 
egyik díjat kapott. Másodéves korától kezdve 
demonstrátor a Biofizikai Intézetben. A Tudományos 
Diákköri Tanács hallgatói elnöke.
Szűcs Péter tanulm ányi átlaga szintén 4,8. 
Köztársasági Ösztöndíjas. Tudományos diákköri 
munkát az Anatómiai Intézetben végzett. Egy 
pályamunkát írt, egy helyi és egy országos TDK 
Kongresszusi előadást tartott. Egy első szerzős 
közleményét elfogadták, három másik cikkben 
társszerző. Tudományos kongresszuson két előadást 
tartott. H arm adéves korától dem onstrátor. A 
Tudományos Diákköri Tanács tagja. Gál István, és 
Szűcs Péter Weszprémi díj kitüntetésre történt 
felterjesztést az Egyetemi Tanács nagy többséggel 
támogatta.
A következő a Pro Universitate emlékérem, amelyet 
az egyetem azok részére alapított, akik sokat tettek az 
egyetem érdekében, legyenek azok az egyetem 
dolgozói, avagy az egyetemen kívüli személyek.

Ezzel a kitüntetéssel jutalmazza az Egyetemi Tanács 
azokat a nem az egyetem .kötelékébe tartozó 
személyeket, akik valóban érdeklődést tanúsítottak a 
DOTE irányában, és ezen érdeklődésen túlmenően 
lehetőségeikhez képest megpróbáltak sokat tenni a 
Debreceni Orvostudományi Egyetem fejlődéséért. 
Ebben az évben Yoshitomo Tanaka urat. Japán volt 
magyarországi nagykövetét szeretnénk előterjeszteni 
a kitüntetésre. Tanaka úr 1935-ben született, és 1956- 
ban végezte el a jogi egyetemet. 1959-ben a Graduate 
School of Arts and Sciences, a Harvard Egyetemen 
Master of Arts fokozatot szerzett a Soviet Union 
Program  keretében. Professzionális karrierjét 
elsősorban diplom ataként, illetve nemzetközi 
szervezetekben betöltött vezető funkcináriusként 
futotta be. 1972-ben a United Nations Bureau 
Scientific Affairs Divisionnak igazgatója. 1979-ben a 
Japán Pénzügyminisztériumban szolgált, ahol a 
nemzetközi financiális befektetéseknek az igazgatója 
volt. 1982-től a Japán K ülügym inisztérium  
kancellárja és az európai irodájának vezetője. 1985- 
től bangladesi japán nagykövet. 1989-től protokoll 
főnök, 1995-től magyarországi nagykövet, 1997-től a 
Rádió 97 elnöke, a Japán-m agyar Kulturális 
Bizottságnak, Kereskedelmi Bizottságnak társelnöke. 
Tanaka professzor alapvető szerepet játszott abban - 
mint Japán nagykövet-, hogy Debrecenben egy Japán
magyar Elektronmikroszkópos Centrum létesült. 
Lényeges szerepe volt abban, hogy az egyik 
alapítvány gázkromatográfot, tömegspektrográfot 
f in anszírozo tt a D ebreceni O rvostudom ányi 
Egyetemnek. Igen komoly szerepe volt abban, hogy a 
Csiba Egyetemmel felvettük a kapcsolatot, és 
együttműködési megállapodás jöhetett létre. A 
továbbiakban is aktív kapcsolatot kíván fenntartani 
egyetemünkkel. Eddigi érdemeinek elismeréséül 
javasolta az előterjesztést, hogy az egyetem a Pro 
Universitate emlékéremmel tüntesse ki, és ezt 
ünnepélyes körülmények között adja át Tanaka úrnak 
a 80. évforduló alkalmával megrendezett ünnepségen. 
Az Egyetemi Tanács egyetértett a Pro Universitate 
kitüntetés Yoshitomo Tanaka úr részére történő 
adományozásával.
A következő egy újonnan alapított Pro Universitate 
Juventutis kitüntetés, amelyet nem régen alapított az 
Egyetemi Tanács. Annak idején az Egyetemi Tanács 
elé terjesztett és a Tanács által elfogadott Alapító 
Okirat kimondja, hogy olyan diákoknak ítélheti oda az 
emlékérmet az Egyetemi Tanács, akik tanulmányi



munkájukon túlmenően az egyetemnek dicsőséget 
szereztek, az egyetem hírnevét öregbítették, illetve 
sokat tettek az egyetem fejlődéséért, az egyetemi diák
közélet kialakulásáért. A Pro Universitate Juventutis 
emlékérem odaítélésére a Diákönkományzat, illetve 
az egyetem vezetése közösen tesz javaslatot. Ez 
esetben a javaslatot az egyetem rektora mellett a 
D iákönkorm ányzat e lnöke, H arsány i Gergő 
orvostanhallgató szignálta, illetve az egyik esetben a 
Hallgatói Frakció vezetője. Két előterjesztés érkezett, 
m in d  a k e t t ő t  k ö z ö s e n  t á m o g a t j á k  a 
Diákönkormányzattal. Az egyik Juhász Alpár 
Gábornak, a Debreceni Orvostudományi Egyetem VI. 
éves hallgatójának szól. Ő már első éves hallgatóként 
kapcsolatba került az Egyetemen a diákcsere
m o zg alo m m al, ak tív  ta g ja  le tt  a M agyar 
Orvostanhallgatók Egyesületének. Kezdetben a 
TEMPUS program keretében egyetemünkre érkező 
hallgatók programjának szervezésében vett részt, 
később egyre többet vállalt magára a hallgatói 
csereprogramok szervezéséből, mind egyetemi, mind 
országos szinten. Ugyanakkor mindvégig jeles és jó 
eredm énnyel abszo lválta  tanulm ányait. Még 
másodéves korában a Magyar Orvostanhallgatók 
Egyesülete Debreceni Bizottsága őt bízta n;eg az 
elnöki teendők ellátásával, majd 1994. novembere óta 
országos e lnökként tevékenyked ik  ebben a 
szervezetben. M unkája során nem csak arra 
törekedett, hogy a cseregyakorlatokon résztvevő 
hallgatók a lehető legszínvonalasabb programokban 
részesüljenek Magyarországon, hanem arra is, hogy 
szűkebb régiónk, így a Debreceni Orvostudományi 
Egyetem hírnevét öregbítse és népszerűségét a világ 
számos tájáról ideérkező hallgatók körében növelje. 
Célja volt és célja a mai napig is, hogy a magyar 
orvostanhallgatók a hazai képzés mellett színvonalas 
külföldi részképzéseken is részt vegyenek. Nagy 
szerepe volt az I. M agyar O rvostanhallgató 
K onferencia  m egrendezésében , va lam in t az 
O rv o s ta n h a llg a tó  S z e rv e ze te k  N em ze tk ö z i 
Szövetsége 1997 márciusában Budapesten lezajlott 
világtalálkozójának megszervezésében. Jelenleg fő 
szervezője a M agyar O rvostanhallga tók  II. 
Konferenciájának. Jelenleg is nagy lelkesedéssel vesz 
részt a DOTE új, 1998-ban indult posztgraduális és 
Vl-od éves képzést segítő TEMPUS projectjének 
szervezésében, és az egyetemi ERASMUS bizottság 
tag jak én t a jö v ő  m o b ilitá s i p á ly áz a ta in ak  
előkészítésében. Az Egyetemi Tanács támogatja a 
felterjesztést Juhász Alpár Gábor részére Pro

Universitate Juventutis emlékérem adományozására.
A következő jelölt Németh Norbert IV. éves 
orvostanhallgató.
Németh Norbert igen kiváló, színes egyéniség, aki 
amellett, hogy orvostanhallgató, a zenével is 
intenzíven foglalkozik. Egészen fiatal korában kezdett 
el operákat, zenekari műveket és zongoradarabokat 
írni. Budapesten Gyermekkórussal foglalkozott és 
korrepetitorként is megállta a helyét. Felvették a 
Magyar Egyházzenei Társaság Orgona Szekciójába. 
Szabadidejében kántorként is működött. Művei több 
ízben nyilvános hangversenyeken is előadásra 
kerültek. Egyik miséjét Mise a Medicusokért címmel 
Egerben és Debrecenben is bemutatták. Igen fontos a 
kitüntetési javaslata szempontjából, hogy ő az 
alapítója és karvezetője a Medicus Kamarakórusnak, 
amely számos nagysikerű fellépést tudhat maga 
mögött. Amellett hogy zenei területen kiválót nyújt, 
kiváló orvostanhallgatóként is. Tanulmányait 
kimagasló teljesítménnyel végzi, a DOTE Anatómiai 
Intézetében két éve demonstrátorként tevékenykedik, 
ennek eredményeként az idei helyi TDK konferencián 
első helyezett. Németh Norbertét méltónak tartják a 
Pro Universitate Juventutis Emlékérem elnyerésére. 
Az Egyetemi Tanács támogatja a felterjesztést Németh 
Norbert orvostanhallgató részére Pro Universitate 
Juventutis emlékérem adományozására.
A DOTE Kiváló Dolgozója kitüntetés, melynek 
elnyerésére számos felterjesztés érkezett. A 45 
felterjesztés közül a vonatkozó szabály értelmében 
évente 11 főnek adható a kitüntetés. A javasolt 11 fő: 
Kocsis Zsoltné osztályvezető ápolónő a III.sz. 
B elgyógyászati K lin ikánkról, Vágó Győzőné 
osztályvezető főnővér a Gyermekklinikáról, Lévai 
Sándomé Kiss Anikó szakápolónő az I.sz. Sebészeti 
Klinikáról, Fazekas Istvánné osztályvezető főnővér a 
Szemklinikáról, Horváth Józsefné intézetvezető 
főnővér a Szív- és Tüdőgyógyászati Klinikáról, Prím 
Istvánné főnővér az Urológiai Klinikáról, Kovácsné 
Szováthy Katalin titkárnő a Biofizikai és Sejtbiológiai 
I n té z e tb ő l ,  M á r to n  J ó z s e f  a s s z is z te n s  a 
Mikrobiológiai Intézetből, Dr. Pongor Gyuláné 
könyvtáros a Kenézy Könyvtárból, Nyitrai Miklósné 
osztályvezető-helyettes a Kereskedelmi Önálló 
Osztály Beszerzési Csoportjából, illetve Nagy Miklós 
tanulmányi osztályvezető az Egészségügyi Főiskolai 
Karról.
Jóllehet a DOTE egy nagy intézmény, mégis a Kiváló 
Dolgozó K itüntetés a legm agasabb egyetemi



elismerés a nem diplomás dolgozók részére. Bár 
felmerült egy olyan javaslat is, hogy emeljék fel a 
keretszámot 15 főre, az ET 15 igen, 4 tartózkodás és 26 
nem szavazattal a jelenlegi kitüntetési szám betartását 
támogatta. A l l  fős keretszámot a Tanács 39 igen, 1 
tartózkodás és 2 nem arányban elfogadta.

7 ./ S z e r v e z e ti e g y sé g e k  1998. év i 
költségvetése.

A szervezeti egységek költségvetésével kapcsolatosan 
felvetett számos kérdésre az elnöklő rektor adott 
választ és magyarázatot, amikor kifejtette, hogy az 
egyetemre is érvényes költségvetési törvény és annak 
a szabályai szerint kell elkészíteni az egyetem 
hivatalos kö ltségvetésé t. Ezen elő írásoknak  
megfelelően, ha valamiféle műszer beszerzést 
eszközlünk, akkor ezt beruházásként a dologi keretből 
kell terveznünk. így elkészül egy terv, ami persze 
szervezeti egységekre lebontva nem valósulhat meg, 
de valamilyen módon megjelenik a költségvetésben. 
Lényeges az, hogy a három évvel ezelőtt elkezdett 
folyamat, amely az oktatási és betegellátási keretek 
szétválasztását, elkülönítését célozza, tovább 
folytatódjon s a következő évi költségvetés elkészítése 
során, a bérszint megjelenítésével fog befejeződni.
Az Egyetem i Tanács a szervezeti egységek 
költségvetését j óváhagyta.

8./ E g v e b e k. Dr. Gergely Pál dékán, a 
Debreceni Egyetemi Szövetség Szervezeti Működési 
Szabályzatát Készítő Bizottság vezetője, néhány 
szóban ismertette a már elkészült, de még nem 
jóváhagyott Szervezeti Működési Szabályzatot.

Dr. Gergely Pál dékán elmondja, hogy az április 29-i 
Egyetemi Tanácsülés elfogadta a Debreceni Egyetemi 
Szövetség Szervezeti és Működési Szabályzatának 
egy változatát, amelyet akkor mindenki megkapott, és 
túlnyomóan többséggel elfogadott. Azóta néhány 
változtatásra volt szükség. Nagyon minimálisak a 
javítások, ezért az idő rövidsége miatt csak ezeket 
ismertette. A Debreceni Egyetemi Szövetségnek 
három vezető tisztségviselője volt az eredeti tervek 
szerint: az Egyetemi Szövetség elnöke, a Szenátus 
elnöke és a Világbanki Projektek gesztori vezettetője. 
Egy negyedik tisztséget is létrehoztak, ez pedig a 
Szenátus elnökhelyettese lesz. Az új tervezetben, tehát

a Szenátus elnökhelyettesi funkció és ennek a 
körülírásajelenikmeg. Egy másik fontos dolog, amely 
a Szenátus alakuló ülését követő vitában derült ki, 
hogy a szenátus tagjai előálltak több napirendre 
vonatkozó javaslattal. Ezt a lehetőséget szűkíteni 
szeretnénk, ezért beírták, hogy csak a Szenátus 
elnöksége tehet napirendre javaslatot. Ennek tagjai 
pedig az intézmények vezetői. Tehát ez lenne egy 
másik nagyon fontos kiegészítés. Egy harmadik 
kiegészítés, amely tulajdonképpen nem Szervezeti 
M űködési S zabályzati pont, hanem  inkább 
kompromisszumkeresés a társegyetemekkel, amely 
azt célozza, hogy a karok képviselői, a dékánok, vagy 
főigazgatók hivatalból legyenek tagjai a Debreceni 
Egyetem i Szövetségnek. Ezzel kapcsolatban 
megjegyezte, hogy ez nem a Debrecen, vagy a 
környék karainak szövetsége, hanem az egyetemek, 
főiskolák szövetsége. Ezért azt a záró rendelkezést 
iktatták be, hogy a Szenátusban levő kari vezetők 
helyettesíthetőségéről tárgyalásokat folytassanak az 
egyetemek, főiskolák vezetői, szem előtt tartva az erre 
vonatkozó általános szabályokat. A szem előtt tartás 
azt jelentené, hogy a választott tisztségviselőket nem 
lehet helyettesíteni. Bejelentette, hogy a Debreceni 
Egyetemi Szövetségnek most már van Szenátusi 
elnöke Nemessári professzor személyében a DATE- 
ról.
A D ebreceni Egyetem i Szövetség Szervezeti 
Szabályzatát az Egyetemi Tanács nagy szótöbbséggel 
jóváhagyta.
Mivel az előterjesztés az egyetem összképét is érinti, 
ezért az Egyetemi Tanács állásfoglalása szükséges.
Kecskés főigazgató a raktár-rekonstrukció téma 
indításaként elmondta, hogy raktárkapacitásunk az 
elmúlt évben dinamikusan csökkent, elsősorban a 
klinikai fejlődést nem követte, ami jelentős 
készletszint növekedéssel jár. További készletszint- 
növekedést okozott a Közbeszerzési Törvény hatályba 
lépése, nevezetesen az a körülmény, hogy az anyagok, 
eszközök jelentős részét központilag és egy évre kell 
beszereznünk. A raktárkapacitás növelését indokolja 
még az is, hogy az Elfekvő Raktárunk jelentős részét 
átadtuk a diákság kulturális céljaira. Ezzel egy időben 
a K assai úti Cam pus területén ideiglenesen 
rendelkezésünkre álló Elfekvő Raktárt elvették, 
helyette ideiglenesen kaptunk egy kisebb alapterületű 
raktárt, de egy év múlva ezt is elveszik. Maga a raktár
rekonstrukció igen rossz állapotú ideiglenes 
építmények lebontásával, és helyettük új építése révén
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valósulna meg, ami az egyetem építészeti, esztétikai 
m egjelenését garantáltan  jav ítaná. A rak tár
rekonstrukciónak ez a módja beépül az egyetem 
vezetési koncepciójába, amit az Egyetemi Tanács 
jóváhagyott. A II. telepi szolgáltató  házzal 
kapcsolatban a főigazgató elmondta, hogy az ottlévő 
klinikák vezetői tudják - sőt kezdeményezőleg léptek 
fel azzal kapcsolatban -, hogy bizonyos beteg, 
dolgozói, látogatói igények kielégítetlenek, ezért 
szükség lenne egy kis ABC áruházra. Hasonlóra, mint 
ami az I.sz. telepen működik. Emellett néhány egyéb 
objektumra is szükség lenne, mint pld. nyilvános WC- 
re, ami egy esztétikus szolgáltató ház részét képezné. 
Extra forrást nem igényel, mert vállalkozói tőkéből 
építenénk meg, olyan konstrukcióban, amellyel az 
egyetem jelenlegi vezetése a Libra Patika körül 
kialakult helyzetet mind az Egyetemi Tanács, mind az 
egyetem közvéleményének megelégedésére 3 évvel 
ezelőtt rendezte. Azokat a vállalkozók felépítik, az 
egyetem tulajdonába kerül, bérleti díjat fizetnek érte, 
ugyanakkor az építési költséget a bérleti időszak 
elején a bérleti díjba az egyetem beszámítja. Bizonyos 
többletbevételt hoz az egyetem számára. Esztétikailag 
garanciát jelenthet bizonyos értelemben az, hogy 
minden új épület az egyetem műemléki környezetében 
az Országos M űem lékvédelm i Főfelügyelőség 
előzetes jóváhagyását igényli.

A raktár-rekonstrukcióval és a II. telepen történő 
szolgáltatóház építéssel kapcsolatos előterjesztést az 
Egyetemi Tanács nagy szótöbbséggel jóváhagyta.
Konkrét eset kapcsán derült arra fény, hogy a 
Tanulmányi és Vizsga Szabályzatunk nem intézkedik 
a külföldi állampolgárságú hallgatók nyelvvizsga 
követelményéről. Szabályzatunk teljessé tétele

érdekében a rektor azt javasolja az Egyetemi 
Tanácsnak, hogy az angol nyelvű térítéses képzésben 
résztvevő külföldi állampolgárok esetében -miután a 
Vizsgabizottság megállapította a megfelelő angol 
nyelvtudást-, a nyelvvizsga kérésétől tekintsen el az 
egyetem. A magyar nyelvű képzésben résztvevők 
esetében pedig a mostani Egyetemi Tanácsülésünktől 
kezdve szintén írjuk elő azt, hogy ugyanaz vonatkozik 
rájuk, mint a magyar hallgatókra, tehát aki magyar 
nyelven folytatja a térítéses, vagy ösztöndíjas 
képzését, arra a magyar állampolgárságú hallgatókra 
vonatkozó szabályozás lesz érvényes. így is lesznek 
problémák a most végzettek vonatkozásában, illetve 
konkrét eset kapcsán. Az Egyetemi Tanács a 
vizsgaszabályzat módosítására vonatkozó javaslatot 
jóváhagyta.

Kakuk professzor két kérdést vetett fel. Egyrészt az 
I.sz. Belklinika tantermének és klimatizálási tervének 
idei megvalósításával, illetve a szakorvosképzési 
p r o g r a m  e z i de i  b e i n d í t á s á n a k  anyag i  és 
adminisztrációs feltételrendszerének megvalósítását 
illetően. A tanterem felújításával kapcsolatos kérdésre 
válaszolva az elnöklő rektor úgy nyilatkozott, hogy 
amennyiben korrekt és elfogadható költség-ajánlatot 
kapnak, úgy a már elfogadott terv még az idén 
megvalósulhat. A szakorvosképzési programmal 
kapcsolatban közölte, hogy többszöri ígéret ellenére a 
rendelet még nem született meg, ezért fontolgatják az 
Alkotmánybírósághoz fordulás lehetőségét abban a 
reményben, hogy erre nem kerül sor, mert időközben 
megjelenik a régóta várt rendelet. Addig is Dr. Péter 
Mózes professzor úr irányításával folynak az 
előkészítő munkálatok az egyetemi szakképzési 
program beindítására.

ORVOS-BETEG találkozó a DOTE Szívsebészeti Klinika és a Magyar Szív Egyesület betegei között.

A hagyományoknak megfelelően a Szívsebészeti klinika idén is találkozóra hívja 10 éve operált szívbetegeit Ezt a 
programot most kibővítjük a Magyar Szív Egyesületben, illetve a DOTE Testnevelési Tanszéken rehabilitációs 
programban résztvevő betegek meghívásával.
A találkozó október 31-én 10 órakor kezdődik a Szív- és Tüdőgyógyászati Klinika tantermében, ahol Dr. Péterffy 
Árpád professzor úr fog előadást tartani a Szívsebészeti Klinika munkájáról és az elmúlt évek eredményeiről.
Rövid előadást is kívánunk tartani a szívinfarktus, illetve a szívműtét utáni életmód és a rehabilitáció kérdéseiről. 
Ezt követően sportversenyekre kerül sor a Testnevelési Tanszéken. Futballmeccset és röplabda mérkőzést 
szervezünk orvosok és betegek között. Összemérhetik tudásukat és ügyességüket asztaliteniszben, s ha az idő 
megengedi, szabadtéri teniszversenyt is szervezünk. A versenyek után állófogadással fejezzük be a találkozót. 
Minden érdeklődőt és szurkolót szeretettel várunk.

Magyar Szív Egyesület debreceni szervezete 
Szívsebészeti Klinika 
Testnevelési Tanszék



80 ÉVES EGYETEMÜNK
Idén október 23-án lesz nyolcvan éve, hogy orvosképzés folyik a DOTE-n (amit akkor még Tisza István 
Egyetemnek hívtak). Iskolánk vezetése úgy döntött, hogy egy rendezvénysorozattal ünnepli meg e jeles eseményt. 
Aprogram kivonatát az alábbiakban közöljük, a részletes műsor a programfüzetben található.

1998. október 19. (hétfő) 13.00 óra

EGYETEMTÖRTÉNETI KIÁLLÍTÁS

Helyszín: DOTE Elméleti Tömb 
Megnyitja: Prof. Dr. Muszbek László akadémikus, 

rektor

1998. október 19. (hétfő) 13.30 óra

TÖRÖKJÓZSEF 
AZ ELSŐ ORVOSAKADÉMIKUS,

A DEBRECENI UNIVERSITAS MEGÁLMODÓJA

Helyszín: DOTE Elméleti Tömb előadóterme 
Előadó: Dr. Szállási Árpád orvostörténész

1998. október 19. (hétfő) 15.00-22.00 óra

AZ EGYETEM HALLGATÓINAK 
DOTE-ISMERETI VETÉLKEDŐJE

Helyszín: DOTE Egyetemi Klub 
/Klinika Mozi /

1998. október 19. (hétfő) 15.30 óra

"MÚLT ÉS JELEN”
ORVOS ÉS ORVOSTANHALLGATÓ 
KÉPZŐMŰVÉSZEK KIÁLLÍTÁSA

Helyszín: DOTE II.sz. Kollégium Barna terem

Akiállítást megnyitja: Prof. Dr. Gomba Szabolcs 
Közreműködik: a DOTE Medikus Kamarakórusa 

Vezényel: Németh Norbert V. éves hallgató, 
a DOTE Pro Universitate Juventutis díjasa

1998. október 20. (kedd) 9.00-11.00 óra

TUDOMÁNYOS SZIMPÓZIUM A DOTE 
DÍSZDOKTORAINAK ÉS VENDÉG

PROFESSZORAINAK RÉSZVÉTELÉVEL

Helyszín: DOTE Elméleti Tömb előadóterme

Az előadások három szekcióban hangzanak el kedd délelőtt, 
kedd délután és szerda délelőtt.

Professor Nicholas Bodor 
(University o f Florida, Gainesville, USA) 

RETROMETABOLIC CONCEPTS FOR THE DESIGN 
OF SAFER DRUGS

Professor Amnon Carmi
(Haifa University, Israel)

MEDICAL LAW AND MEDICAL ETHICS - QUO 
VADIS ? OR MEDICAL LAW AND ETHICS IN 

FRONT OF THE NEXT MILLENIUM

Professor Peter J. A. Davies
(UT-Houston Medical School, Texas, Houston, USA) 

RETINOIDS AND THE CONTROL OF 
TRANSGLUTAMINASE GENE EXPRESSION: 

INSIGHTS INTO THE REGULATION OF APOPTOTIC 
CELL DEATH

Professor Jean-Marie Ghuysen
(Université de Liége, Belgium)

PENICILIN, SEVENTY YEARS AFTER FLEMMING

Professor Balázs Gulyás
(Karolinska Institute, Stockholm, Sweden)

CORE NETWORKS AND RECRUITED FIELDS: THE 
LOGIC OF BRAIN ACTIVATION IN HUMANS

Professor Heikki Helminen
(University o f Kuopio, Finland)

THE SECRET OF OSTEOARTHROSIS: ARE WE 
ASKING THE RIGHT QUESTIONS question

Professor Thomas Jovin
(Max-Planck Institute, Göttingen, Germany) 

THROUGH THE LOOKING GLASS

Professor Guido Nussbaumer
(Basel, Switzerland)

MEDICAL SCHOOLS AND THE 
PHARMACEUTICAL INDUSTRY

Professor Martin McKee
(London, England)

THE HEALTH EFFECTS OF THE POLITICAL AND 
ECONOMIC TRANSITION IN CENTRAL AND 

EASTERN EUROPE

Professor Stephen Oroszlán
(Frederick, USA)

UNCOVERING SECRETS OF RETROVIRUSES BY 
MOLECULAR STUDIES AND THEIR IMPACT ON 

CELL BIOLOGY AND ANTIVIRAL THERAPY

1998. október 20. (kedd) 11.00 óra

ORVOSI MŰSZERKIÁLLÍTÁS

Helyszín: DOTE Elméleti Tömb előtere

k é r d ő j e l ©  t i z e d i  k_. o



Megnyitja: Prof. Dr. Szegedi Gyula akadémikus, 
klinikai rektorhelyettes

1998. október 20. (kedd) 12.00 óra

KÜLFÖLDI EGYETEMEK KÉPVISELŐIVEL 
SZERZŐDÉSEK ALÁÍRÁSA 

(Rostocki Egyetem, Kölni Egyetem, Kolozsvári 
Orvostudományi és Gyógyszerészeti Egyetem és más 

folyamatban lévő partnerekkel)

Helyszín: DOTE Rektori Tanácsterem

1998. október 20 (kedd) 14.30-15.30 óra

MEGEMLÉKEZÉS DR. VERZÁR FRIGYES 
PROFESSZORRÓL

Helyszín: DOTE Anatómiai Intézet tanterme 
Tartja: Prof. Dr. Kovács László akadémikus, 

az Élettani Intézet igazgatója,
Prof. Dr. Zs. Nagy Imre 

a Gerontológiai Tanszék igazgatója

VERZÁR FRIGYES EMLÉKTÁBLA AVATÁS

Helyszín: DOTE Élettani Intézet I. emelet 
Avató beszéd: Prof. Dr. Fésűs László akadémikus, 

tudományos rektorhelyettes

1998. október 21. (szerda) 15.00 óra

JUBILEUMI ÜNNEPI TANÁCSÜLÉS

Helyszín: Kossuth Lajos Tudományegyetem, Aula

1998. október 21. (szerda) 17.30-18.00 óra

FÁKLYÁS FELVONULÁS A KLTE 
FŐÉPÜLETÉTŐL A DOTE FŐÉPÜLETÉHEZ

Koszorúzás, rövid beszéd az emléktáblánál 

1998. október 21. (szerda) 19.00 óra

ÜNNEPI HANGVERSENY

Helyszín: Református Nagytemplom

Műsor:
•J.S. Bach: E-mollpreludium
•G.F. Händel: Largo a Xerxes című operából
•F. Schubert: Avemaria
•G. Bizet: Agnus Dei
•Ch. Gounod: Ave Maria
•C. Frack: Dextera Domini/a 118. zsoltárból/
•A. Bruckner: Christus factus est 
•Deák-Bárdos György: Éli, é li!
•Kodály Zoltán: A 114. gén ti zsoltár
•Bárdos Lajos: Vörösmarty Mihály: ErkelSzózat-a

1998. október 22. (csütörtök) 10.30-12.00 óra

EMLÉKEZÉS PROF. DR. ENDES PONGRÁCRA

Helyszín: DOTE Elméleti Tömb előadóterme

1998. október 22. (csütörtök) 11.00-14.30 óra

"A NUKLEÁRIS MEDICINA DEBRECENI 
INDULÁSÁNAK 40 ÉVES JUBILEUMI 

TUDOMÁNYOS ÜLÉSE”

Helyszín: DOTE I.sz.Belklinika tanterme 
Házigazda: Dr. Galuska László egyetemi docens, 
a DOTE Nukleáris Medicina Központ vezetője

1998. október 22. (csütörtök) 20.00 óra

DOTE GÓLYABÁL

Helyszín: Debrecen, Egyetem tér 1. 
Kossuth Lajos Tudományegyetem 

Szervező: a DOTE Diákönkormányzat

A legolcsóbb fénymásolási
A4-es méret diákoknak:

Diplomamunkák és egyéb dokumentumok 
szerkesztését vállaljuk !

Pét er fia  u. 56.
tel. -.52/446-120



Újra teniszverseny v o lt ...
A Testnevelési Tanszéki C so p o rt szep tem b er I I - 12-én újra teniszversenyt ren d eze tt a D O TE dolgozóinak és 

hallgatóinak. Ezt az igen kellem es versenyt a D ISPOM EDICOR RT tám ogatta, s értékes jutalmakkal tü n te tte  ki a 
korcsoportos bajnokság e lő d ö n tő b e  ju to tt versenyzőit.

Eredm ények:
45 év alattiak versenyét Győri Ferenc nyerte. Második lett Dr. Veres Imre 
45 évfelettieknél a bajnok: Dr. Rédl Pál lett. Második: D r C sapó  Kálmán.
A nők bajnokságát G áspár Lilla nyerte, m ásodik Dr. Kerényi Adrien lett.

A bajnokság végén a D ispom edikor Rt képviselője adta át a cég ajándékait.
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